
Fredericia d. 14.dec. 

Til TR og KS   

Referat af TR-møde torsdag d. 14.12.2023 

Afbud fra: Hanne,  

 

Dagsorden: 

Tid: kl. 15:00 -17.00 

Sted: Kredskontoret 

1. Godkendelse af referat TR møde 2.11.2023 

Referat:  

Godkendt uden yderligere kommentarer 

2. Sammen om skolen Information omkring vores seneste møde i den lokale version 

af sammen om skolen. 

 

Referat: 

Udsættes til næste møde 

3. Teknisk serviceleder Funktionen er centraliseret, der skal være opmærksomhed 

omkring service og opgaver fremadrettet.  

 

Referat: 

Udsættes til næste møde 

4. Valgfagsnetværk Status på hvor vi er. 

 

Referat: 

Der er etableret kontakt og det er mere eller mindre oppe at 

køre i alle fag. Afd A på Frederiksodde vil gerne være en del 

af netværket også. Det sørger Line og Lone for at de bliver.  

5. Læsevejleder tur Opsamling på vilkår på de forskellige matrikler. 

 

Referat: 

Det er en fælles aftale at alle deltagere på turen afvikler timer 

om fredagen efter turen. Eller passer timeforbruget til pro-

grammet.  

6. 3 parts forhandling Resultat og konsekvenser.  

 

Referat: 

Der udmøntes en række midler løbende over de kommende år, 

på baggrund af lønkommisionens rapport. Fokus var rekrute-

ringsvanskeligheder og lavtlønsgrupper. 

Der har ikke været nogen kommunikation og orientering, 

grundet lukkede forhandlinger. Der er ingen penge til vores 

organisation i denne sammenhæng. De uddeles til andre fag-

grupper, herunder sygeplejersker, pædagoger og SOSU-

medarbejdere.  

Derudover vil vi evt. kunne se ind i et pres omkring: Fleksible 

og bæredygtig lønudvikling samt indeksering af seniorret-

tigheder. Sammenkædningen af afstemningerne ved OK24 er 

også problemfyldt. 



 

7. HS Valg Opsamling 

 

 

Referat: 

En kæmpestor ros og anerkendelse af alle TR’s store arbejde 

med at få stemmeprocenten højt op. Det var afgørende for at 

sikre mandatet i hovedstyrelsen. Det er fortsat vigtigt at have 

fokus på at HS arbejdet er af værdi for Fredericia Lærerkreds. 

8. Budget 24/25 Info omkring nuværende status for økonomien.  

 

Referat: 

Økonomien på skoleområdet er ikke klar til at melde ud og 

regnskabet i 23 ser ikke positivt ud. Vi forventer en presset 

økonomi, som der skal arbejdes politisk på at forbedre.  

9. Fra sagsbehandleren Aktuelt emne fra sagsbehandlerens årshjul.  

Denne gang er det: Handicap kompenserende ordninger.  

 

Referat: 

Der blev på mødet udleveret info omkring de forskellige ord-

ninger og muligheder.  

 

 

10.Til og fra skolerne 

 

 

Referat: 

Info til alle: Mette Wichmann og Katrine Damkier stiller ikke 

op til det kommende KS-valg.  

11.Evt.  

Referat: 

Med venlig hilsen 

 

Per Breckling/Christian Ellekrog 

      


